



1. 荃灣地鐵站B出口直行到尾到停車場，注意：唔好過紅色欄杆的天橋

Tsuen Wan MTR Station Exit B go straight to the end of the car park, note: not go to the red railings of the flyover



2. 直行到尾停車場的天橋, 直入大概3個商場
Go straight to the bridge at the end of the parking lot, straight into about three shopping malls



3. 經過（如圖）綜合停車場，停車場直走見到左邊的商場

Pass the complex parking lot (as shown) and go straight to the mall on the left



4. 直入第一個商場：荃豐商場

Go straight to the first shopping mall: Tsuen Fung Shopping Mall



5 . 直入第二個商場：華都商場

Go straight to the second mall: Huadu Mall



6. 直入第三個商場：豪輝商業中心1期，注意：是1期
Go straight to the third mall: Haohui Commercial Center Phase 1, note: it is Phase 1



7. 豪輝商業中心1期出口之後直行

Haohui Commercial Center exit Phase 1 and go straight



8. 豪輝商業中心1期出後，橫過人行天橋後到熊貓酒店

After exit Haohui Commercial Center Phase 1, cross the pedestrian bridge to Panda Hotel



9. 天橋下來轉左見到7 11後直行
After the overpass, turn left and go
straight to 7 11



10. 直行後就會見到萬象工業大廈，搭電梯上18樓B3室就可以啦！

Go straight to Bonsun Industrial Building, take the elevator to the Room B3, 18/F